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Brottsförebyggande rådet i Spånga-Tensta 

2 3 .  M i n n e s a n t e c k n i n g a r  B R Å  
2005-06-03 Nämndrummet 

 
Närvarande: Abdo Goriya, Ann-Katrin Åslund och Jonas Ljungstedt, 
SDN. Jack Kindberg, xxxxxxxxxxxxxx, xxxxxxxxxxxxxxxx, 
xxxxxxxxxxxx och xxxxxxxxxxxx, SDF. xxxxxxxxxxxx, Näpo Södra 
Järva. xxxxxxxxxxxxxxxxxx Centrumkompaniet. xxxxxxxxxxxxxxx 
Spånga Företagarförening. xxxxxxxxxxxxxx FB. xxxxxxxxxxxxxxxx 
SvB. xxxxxxxxxxxxx och xxxxxxxxxxxx, Sisab. xxxxxxxxxxxxx, 
Riksbyggen. xxxxxxxxxxx, Fabergé (vik för xxxxxxxxxxxxx). 
xxxxxxxxxxxxxxxxx, Kvarnhjulet (vik för xxxxxxxxxxxxxxx). 
 
Nästa möte är bokat till den 25/8 kl. 9.00-11.00 i Nämndrummet på 
Tenstagången 55. 
 
1. Ordförande Abdo Goriya öppnade mötet och därefter gjorde vi en kort 

presentation av oss själva. 
2. Dagordningen fastställdes. Jack Kindberg, xxxxxxxxxxxx, xxxxx 

xxxxxxxx, xxxxxxxxxxxx och xxxxxxxxxxxxx anmälde flera punkter 
under Allmän information och Övrigt. 

3. Minnesanteckningarna godkändes och lades till handlingarna. 
4. xxxxxxxxxxxx började med att berätta om sig själv och det drogföre-

byggande arbete som hon utfört inom och utom ramen för det projekt 
som hon arbetar inom i stadsdelen. Främst med Hjulstaskolans 
personal och föräldrar. Hon arbetar utefter en modell som bygger på 
”en känsla av sammanhang”, vilket betyder att man arbetar utifrån att 
båda parter ska förstå sammanhanget och känna att de får ut något av 
samarbetet. Bl. a har xxxx arbetat med föräldramöten 
(modersmålsvis), genom fältarna, deltagit i Handslaget, öppna möten 
”Det krävs en hel by…” och genom socialtjänsten. xxxx betonar 
vikten av att inte ta över föräldra/vuxenrollen utan att istället skapa 
forum och tid för att låta individen växa in i föräldra/vuxenrollen. 
En diskussion kring vilka föräldrar som kommer på föräldramöten och 
vilka föräldrar som borde komma på föräldramöten kom igång. Enligt 
xxxx handlar det om att finna en individuell form så att man helt 
enkelt får dit föräldrarna.  

5. xxxxxxxxxxxx berättade kort om Lotssystemet. Det är ett samarbete 
mellan Stockholmsstad, Landstinget och Polisen. Går ut på att man ska 
försöka få bukt med den öppna drogmarknaden. Polisens uppgift är att 
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försöka övertala de missbrukare man stöter på till rehabilitering. Hos 
närpolisen i Rinkeby kan man kontakta xxxxxxxxxxx i denna fråga på 
0739 10 12 62. Försöket ska snart utvärderas. Poliser ska även få gå en 
utbildning i motivationsteknik. I stadsdelen är 2 aktuella under detta 
Lotssystem. Dessa var dock kända hos ALL-teamet sedan tidigare. 

6. Angående Hjulstaskolan så berättade xxxxxxxxxxxx att utredning 
kring bråket pågår. Svårt att klarlägga vem som gjorde vad. Ann-
Katrin Åslund påpekade att fokus hamnat på Hjulstaskolan i denna 
fråga trots att de som bråkade kom från Rinkeby. Troligt är också att 
de mest aktiva var äldre och inte gick i någon skola i Rinkeby. 

7. Angående Gullingeparken. Rensning av sly och buskagen har skett. 
Fisk-, Falafel- och Glassbil/kiosk är på gång. Praktiska problem kring 
el verkar mer eller mindre lösta. Spel för pantutlåning ska köpas in till 
cafét i centrum. Etablering av ytterligare torghandlare kan e v ske i 
framtiden, när vi fått igång trafiken av vanliga besökare i parken. 
Öppna mötet med brukarna på Lyktan har fortsatt och resulterade bl. a 
i en skiss på förslag på olika aktiviteter i parken. Denna bifogades 
även till dagens möte. Fler idéer har kläckts. Bl. a har All-teamet i 
samarbete med Gula villan erbjudit sig att ta fram praktikplatser i såväl 
glasskiosk som i röjningsarbetet i sly/buskområden i Gullingeparken  
(e v även kring Spånga Station). 
Situationen i Gullingeparken är för tillfället lugnare. Polisens insatser, 
extra spaning mm tycks ha haft god effekt. Vissa av ”handlarna” och 
”kunderna” tycks också ha flyttat till Husby. Det är viktigt att vi 
försöker fortsätta att satsa på insatser tillsammans. 
Ett annat problem som dök upp var e v försäljning av droger på öde-
tomter kring Spånga Station (brofästet vid El & Väskor). Uppsökarna 
ska ta turer förbi där och kolla upp läget.  

8. Förslaget för datum för höstens kommande möten godkändes. Datum 
som gäller är alltså; 25/8, 6/10, 10/11 och 15/12. Tiden är 9.00-11.00. 

9. Under punkten Allmän information informerades om; 
xxxxxxxxxxxx berättade att Bevakningstjänst ökat bevakningen kring 
skolorna i anslutning till skolavslutningarna. 
xxxxxxxxxxxx hade flera informationspunkter; 

 Anti-langning-kampanjerna är i full gång under de kommande 10 
dagarna. Utdelning av flyers sker i bl. a Tensta T-bana, System-
bolaget och Spånga Station. Alla fick en kopia av flyers. 

 STAN-programmet delades ut till alla. 
 En ”asfalts-firma” erbjuder sina tjänster till de boende i Spånga. 

De är påstridiga och accepterar inte alltid ett nej utan försöker 
asfaltera i alla fall… Återkommande problem i sommartider. 
Varningar gått/går ut till de boende via hemsida, MittI och via 
villaföreningarna. 

 Utvärdering av Trafikveckan på gång. Kommer att skickas ut till 
alla i BRÅ via posten inom ett par veckor. 
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 Trygghetsvandringarna i Tensta-Hjulsta (hölls i skiftet nov-dec 04) 
uppföljda. Ny och aktuell åtgärdslista delades ut på mötet. 

 Almanacka från Ett Narkotikafritt Sverige presenterades. Upp till 
varje skola om de vill köpa in dessa. Ganska dyra. Första 
almanackan kostar 1100:-, kommande 250:- /st.  

xxxxxxxxxxxxx påtalade att bl. a Reclaim the City har annonserat ut 
en manifestation på Tensta Gymnasium den 3/6 kl.14.30. Polisen med-
veten om detta. Skolan oroad.  
SvB meddelade att några medarbetare i Hjulsta blivit hotade av ung-
domsgäng. Polisanmält. Arbetar numer alltid två och två i källar-
utrymmen och liknande utsatta ställen. 

10. Förslag för e v omorganisation av de fem arbetsgrupperna under BRÅ 
presenterades. Inga större protester framfördes. Flera grupper har 
slagits samman. Boendemiljögruppen kan e v komma att bli för stor 
(ca 15 pers). Diskussioner kring att splittra den har förts. Motstånd 
från både allmännytta och villaförenigarna har framförts. Tänker i 
stället satsa på tydlig dagordning så att man kan välja när man bör 
komma…Eventuella invändningar eller åsikter mot nya organisationen 
kan meddelas xxxxxxxxxxxx under sommaren. Den träder i kraft till 
hösten. Vi gör ett försök. xxxxxxxxxxxxxxxxx kom med några 
förslag;  

 Slå ihop BRÅ Rinkeby med Spånga-Tensta. Frågan redan väckt 
sedan tidigare – intresse finns ej.  

 Boendefrågor i flerfamiljshus borde kunna samköras mellan 
stadsdelar. xxxxxxxxxxxx kollar upp med xxxxxxxxxxxxxx. 

Jack Kindberg tog upp frågan kring moppar mm på gångvägar i 
stadsdelen, i synnerhet på vägarna mellan Rinkeby-Bromsten. Många 
skrivelser redan kommit in till förvaltningen angående detta. xxxxxx 
xxxxxx uppfattning är att trafiken ändå tycks ha minskat men att den 
klart är ett problem. Detta handlar i mångt och mycket om en attityd-
fråga hos de vuxna. Jack ska ta upp denna fråga med Rinkeby för e v 
gemensam uppvaktning hos Markkontoret. 
xxxxxxxxxxxx tog åter upp frågan kring Tensta Träff. Den 28/5 var 
det dags igen. Fest som urartade. Fylla, slagsmål och servering utan 
till-tånd. xxxxxx har försökt komma i kontakt med xxxxxxxxxxxxxxx 
xxxxxxxx angående detta – dock ej fått något svar ännu. 
xxxxxxxxxxxxx meddelade att det förekommit fler fester som ej 
meddelats de berörda på kontaktlistan – något som var 
överenskommet. 
xxxxxxxxxxxxxx meddelade om ett par rån/rånförsök under kort tid i 
Spånga C. Polisen arbetar på frågan. Enda trösten är att det före-
byggande samarbetet mellan polisen och företagarföreningarna 
kommer att bli bättre framöver. xxxxxxxxxxx kommer att var på plats 
efter sommaren hos närpolisen och kommer att arbeta aktivt med bl. a 
dessa frågor. Ann-Katrin Åslund påpekade att även Svensk Handel kan 
vara ett stöd i dessa frågor. xxxxx ska kolla upp detta. 
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xxxxxxxxxxxxx tog upp frågan varför inte Lugna Gatan finns i 
Spånga-Tensta. Jack Kindberg berättade att man avbrutit detta 
samarbete eftersom kostnaderna rent administrativt ansågs för stora i 
förhållande till vad man fick ut. Istället bildades det lokala alternativet 
TAC genom Blå Huset. xxxxxx ska kontakta Blå Huset i denna fråga. 
xxxxxxxxxxxx meddelade att närpolisstationen kommer att hålla öppet 
hela sommaren. Till hösten kommer man att få ytterligare förstärkning 
med 9 nya poliser. 3 slutar dock så summan blir en förstärkning med 6.  
xxxxxx meddelade även att den 28/9 (eftermiddagen) kommer man att 
fira 10-års jubileum som närpolisstation i Rinkeby. Firande kommer 
att hållas för 200 inbjudna gäster. Alla i BRÅ kommer att få inbjudan. 
Boka in i kalendern redan nu! 

11. Nästa möte är inbokat till den 25/8 kl. 9.00-11.00 i Nämndrummet 
på Tenstagången 55. Eventuella förhinder meddelas xxxxxxxxxxxx. 

 
Ha en riktigt trevlig sommar! Vi ses igen den 25/8! 
 
Vid tangentbordet,  
 
xxxxxxxxxxxx BRÅ-samordnare Spånga-Tensta 

 
 
 
 


